

DAS PROFIL IHRES SPEZIALISTEN

Dr. med. Stefan Schuko

Facharzt für Neurologie



Sprachen

Russisch, Deutsch

Über mich

Stefan Schuko wurde 1971 in Almaty, Kasachstan geboren. 1999 ist er nach dem Studium nach Deutschland umgezogen und hat 2 Jahre in Dresden gelebt und gearbeitet. Seit dem Umzug an den Bodensee lebt er in Konstanz DE und ist Vater von zwei Söhnen.

Seine Hobbies sind das Tennisspielen und Theater besuche.

Kernkompetenzen

Neurorehabilitation, funktionelle MRT bei Schädelhirntrauma, pharmakologische Stimulation von komatösen Patienten

Werdegang

Stefan Schuko, Facharzt für Neurologie. Nach dem Staatsexamen 1994 hatte er seine Tätigkeit als Neurologe an der Universität Almaty begonnen. 1999 hatte er nach dem Umzug nach Deutschland, 2 Jahre in einer neuro-kardio-orthopädischen Privat - Rehaklinik in Dresden gearbeitet. Nach dem Umzug an den Bodensee, Konstanz konnte er seine Facharztausbildung für Neurologie in der fachneurologischen „Schmieder- Klinik“ abschliessen, wo er auch seine Doktorarbeit im Bereich der funktionellen MRT bei Patienten mit Schädelhirntrauma geschrieben habe und ist seit über 15 Jahren in der Neurorehabilitation tätig. Seit 2016 ist er als Kaderarzt in der Rehaklink Zihlschlacht tätig und für die Betreuung der internationalen Patienten.

Schulen, Studium, Diplome und Auszeichnungen

1988 bis 1994	Studium an der Medizinischen Universität Almaty
2000 bis 2001	Studium an der Kultur Akademie Dresden
2001	Approbation als Arzt, Ärztekammer Sachsen
2016	Facharzt für Neurologie, Ärztekammer Baden-Württemberg

Publikationen (Auswahl)

- Zolpidem beim apallischen Syndrom
G. Manzl, A. Biller, S. Schuko, M. Kaps, J. Liepert
- Kasuistik "Behandlung der komplex-parziellen epileptischen Anfällen mit Pregabalin"
S.Schuko
- Predicting outcome of early rehabilitation with diffusion tensor imaging after traumatic brain injury
Michael Kaps, Stefan Schuko, Axel Okonek, Annegret Mündermann, Volkmar H. Glauche, Cornelius Weiller, Rüdiger Lange

CV OF YOUR SPECIALIST

Dr. med. Stefan Schuko

Medical Specialist for Neurology



Languages

Russian, German

About me

Stefan Schuko was born in 1971 in Almaty, Kasachstan. In 1999 he moved to Dresden, Germany where he lived and worked for two years. Since he moved to the Lake of Constance in 2001, he lives in the city of Constanze, Germany and is father of two sons.

His hobbies are tennis and theatre visits.

Core competencies

Neurological rehabilitation, functional MRI (fMRI) after craniocerebral trauma, pharmacological stimulation of comatose patients

Professional career

Stefan Schuko, Medical Specialist for Neurology. After his state examination in 1994, he started working as a Neurologist for the University Almaty. In 1999 he moved to Dresden, Germany there he worked for a neuro-cardio-orthopaedic Rehabilitation clinic. In 2001 he started his residency for neurology in a neurological rehabilitation clinic close to the lake of Constanze, where he wrote his doctoral thesis about functional MRI after craniocerebral trauma and worked in the field for more than 15 years. Since 2016 he works for the Rehaklinik Zihlschlacht as a senior physician and is in charge for the international patients.

Schools, university, degrees and diplomas

1988 to 1994	medical studies at the University of Almaty
2000 to 2001	studies at the cultural academy of Dresden
2001	Approbation, Medical Chamber Sachsen
2016	Medical Specialist for Neurology, Medical Chamber Baden-Württemberg

Publications (selection)

- Predicting outcome of early rehabilitation with diffusion tensor imaging after traumatic brain injury
Michael Kaps, Stefan Schuko, Axel Okonek, Annegret Mündermann, Volkmar H. Glauche, Cornelius Weiller, Rüdiger Lange